
PROTOKÓŁ  Nr 32/2012
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia

 z dnia  20 marca 2012r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Obecni goście:

1. Pan Andrzej Michalczyk – lekarz stomatolog
2. Marek Markowski – Kierownik Wydziału 
3. Krzysztof Gajcy – Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu

Porządek:

1. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
05.03.2012r. do 19.03.2012r.

2. Informacja odnośnie legalizacji budowli zlokalizowanych na Stadionie 
Miejskim.

3. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.

05.03.2012r.  - zebranie sprawozdawcze Terenowego Koła Pszczelarzy;

07.03.2012r. - wystawa pt. „Egzotyczna rzeźba ludowa”, przewodniczący Sasin 
podziękował radnemu Fydryszkowi za wsparcie i obecność;

08.03.2012r. - VIII edycja konkursu plastycznego „Plastyczna Wizje K.K. 
Baczyńskiego”;

09.03.2012r. - konkurs recytatorski poezji K.K. Baczyńskiego w ZS w Tłuszczu;

11.03.2012r. - spotkanie w CKSiR, wręczenie odznaczeń „Róży Burmistrza 
Tłuszcz” (radny Sasin zwrócił się do członków komisji, aby aktywnie brali 
udział w przyszłorocznej edycji, również przez typowanie kandydatek);
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14.03.2012r. - zebranie komitetu organizacyjnego 150 – rocznicy drogi żelaznej;

17.03.2012r. - w sali widowiskowej CKSiR odbył się pokaz gry na gitarze dzieci 
i młodzieży;

18.03.2012r. – koncert pieśni pasyjnej w Kościele Św. Krzyża na Krakowskim 
Przedmieściu w Warszawie, koncert ten cieszył się bardzo dużym 
zainteresowaniem; (Radny Sasin zaapelował, aby radni wspierali działalność 
Stowarzyszeń działających na terenie Gminy Tłuszcz, gdyż one promują naszą 
gminę. Radny Mikiciuk podkreślił, i ż takie osiągnięcia chóru to jest wynik 
ciężkiej pracy wielu osób). 

Radny Laskowski poinformował, że odbyło się spotkanie organizacyjne  Ligi 
Bobra Juniorów w Kruszu, gdyż nastąpił rozwój planowanego przedsięwzięcia i 
większa liczba zainteresowanych osób ma szansę na rozwijanie swojej pasji. 
Ideą Ligi Bobra Juniorów jest umożliwienie zauważenia potencjalnych talentów 
(z odpowiedniego przedziału wiekowego), którzy chcieli by rozwijać swój talent 
w zrzeszonych drużynach klubowych. Bardzo ważnym warunkiem, jest fakt, że 
udział mogą brać tylko zawodniczy - amatorzy, nie gracze klubów piłkarskich. 
Również Liga Seniorów rusza lada dzień.

Ad 2. 

Zaproszony na posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Kierownik 
Wydziału Inwestycji i Drogownictwa poinformował radnych na temat przebiegu 
legalizacji budowli, które zostały pobudowane na terenie Stadionu Miejskiego 
oraz odnośnie projektu hali sportowej. 

Pan Markowski poinformował, iż 20.02.2012r. wpłynęło do Urzędu Miejskiego 
w Tłuszczu postanowienie z Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 
nakazujące zatrzymanie robót i sporządzenie projektu budowlanego (należy 
uzyskać zezwolenie na budowę). Jest to jednoznaczne z nakazem sporządzenia 
potrzebnej dokumentacji, aby Gmina mogła uzyskać pozwolenie na budowę z 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. Termin przedłożenia 
wymaganej dokumentacji określono na 3 miesiące. 

Radny Fydryszek zwrócił się do Pana kierownika z pytaniem, czy po 
przedłożeniu ww dokumentacji pracownik z Nadzoru Budowlanego oceni 
rzeczywisty stan budynków obecnie istniejących i wydaje decyzję odnośnie 
legalizacji? Czy Urząd Miejski jest już  w posiadaniu dokumentacja 
projektowej?

Pan Marek Markowski w odpowiedzi wyjaśnił, iż właśnie prawdopodobnie tak 
będzie przebiegał proces legalizacji, choć trudno jest mu określić, czy na pewno, 
gdyż pierwszy raz ma do czynienia z taką sytuacją i nie ma pewności. Dodał, iż 
nie ma nic takiego z dokumentacji na czym można byłoby się oprzeć. 
Wykonawca wyłoniony z postępowania przetargowego będzie musiał 
dokończyć inwentaryzację.
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Radny Kamil Laskowski zapytał, czy  wyznaczony trzymiesięczny termin 
określony na przedłożenie wymaganej dokumentacji może zostać przedłużony?

Kierownik ID zaznaczył, że żadnej opieszałości ze strony Gminy nie ma. Jeśli 
będą tylko zabezpieczone środki finansowe w budżecie gminnym to zostanie 
ogłoszone postępowanie przetargowe w wyniku którego zostanie wspomniany 
wykonawca inwentaryzacji.

Radny Włodzimierz Fydryszek przyznał, że został odnaleziony projekt budynku 
socjalnego z 2002 roku, lecz z dodatkowo zaprojektowanym piętrem. Radny 
zapytał, czy jest możliwość wystąpienia do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego z takim projektem, aby został zalegalizowany, żeby w przyszłości 
budynek podwyższony został o kondygnację?

Pan Markowski stwierdził, że nie będzie to możliwe  w tym trybie, dodał, 
również, iż należy zalegalizować to co jest stanem faktycznym, obecnie 
istniejącym. Nie ma gwarancji, ze odnaleziona dokumentacja projektowa choć 
w części zgadza się ze stanem faktycznym.

Radny Fydryszek zapytał, czy są znane koszty legalizacji?

Pan Markowski wyjaśnił, iż są koszty wykonania dokumentacji projektowej o 
których obecnie jest rozmowa, jak również koszt legalizacji zostanie naliczony 
prze Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego.

Kierownik Markowski poinformował, że w ubiegłym roku został zakupiony 
przez Gminę Tłuszcz krakowski projekt hali sportowej i został ogłoszony 
przetarg na adaptację  tego projektu wraz z doprojektowaniem łącznika, 
zagospodarowania terenu itp. Otwarcie ofert odbyło się, wpłynęły dwie  i trwa 
obecnie ich sprawdzanie. W przeciągu tygodnia powinno być znane 
rozstrzygnięcie.

Radny Fydryszek stwierdził, iż żałuje, że w zeszłym roku gmina nie złożyła 
wniosku na uzyskanie dofinansowania na budowę hali, które mogło wynieść 
50% wartości.

Pan Markowski wyjaśnił, że aby można było złożyć wniosek o dofinansowanie 
w pierwszej kolejności należało mieć pozwolenie na budowę. Termin 
wykonania projektu hali jest przewidziany na  połowę listopada br., lecz 
kosztorysy  inwestorskie muszą być gotowe wcześniej, aby Rada Miejska mogła 
wprowadzić to do budżetu gminnego.

Radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zwracają się z prośbą do kierownika 
Marka Markowskiego, aby pilnował i nadzorował terminy w sprawie 
możliwości aplikowania o dofinansowanie zewnętrzne na postanie hali 
sportowej.
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Ad 3. 

Na posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia przybył Pan Michalczyk 
Andrzej, lekarz stomatolog, który świadczy prywatne usługi z racji 
wykonywanego zawodu w gabinecie NZOZ BIOS'u w Tłuszczu. Przybyły gość 
poinformował jak wygląda obecna sytuacja w której się znalazł. Mianowicie 
Pan Michalczyk wydzierżawia gabinet w którym przyjmuje pacjentów od wielu 
lat, w który inwestował i za który uiszczał comiesięczne opłaty wynikające z 
użytkowania, lecz w chwili obecnej został ten lokal przez Gminę  mu 
wymówiony. Lekarz został postawiony w bardzo trudnej sytuacji, dlatego też 
zwraca się z prośbą do radnych Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia o 
przedłużenie terminu dzierżawy do momentu, aż nie znajdzie się inny 
specjalista, który będzie przyjmował pacjentów w ramach NFZ'tu. Pan 
Michalczyk dodał, że, aby sprostać wymaganiom, które nakłada Narodowy 
Fundusz Zdrowia na odpowiednie przystosowanie gabinetu nie było wcześniej 
warunków (m.in. chodzi o windę i inne techniczne sprawy), również i obecnie 
będzie bardzo trudno je zrealizować. Dodatkowo również lekarz zobowiązany 
jest zatrudnić asystentkę i księgową, a to podnosi koszty utrzymania i 
prowadzenia praktyki. Z przekazanych informacji przez Pana Michalczyk 
wynika, że obecny gość zaproponował również, iż gotowy jest przyjmować 
osoby, które mają ciężka sytuację ekonomiczną przez 2 godziny w tygodniu 
bezpłatnie.

Radni po zapoznaniu się z przedstawionym stanowiskiem Pana Michalczyka 
poprosili o informację do kiedy chciałby, żeby dzierżawa gabinetu została mu 
przedłużona. Radny Fydryszek zauważył również, iż rada posiada informacje, że 
jest potencjalny kandydat i ma zająć gabinet, jak obecna umowa wynajmu 
wygaśnie.

Pan Andrzej Michalczyk w odpowiedzi poinformował, że interesowałoby go 
przedłużenie wynajmu gabinetu do okresu jesiennego. Zaproponował również, 
iż istnieje możliwość, że gmina może wyremontować i przystosować gabinet, i 
zainteresowany lekarz, który ma podpisaną umowę z NFZ może wynająć ten 
gabinet.

Po takiej informacji radny Fydryszek zapytał Pana Michalczyka, czy byłby 
zainteresowany taką formą współpracy, jak wspomina wyżej?

Pan Michalczyk stwierdził, że byłby zainteresowany, jednakże byłaby to kwestia 
domówienia pewnych aspektów i warunków. Zasugerował również, iż bardzo 
dobrą lokalizacją byłby lokal gminny wynajmowany dotychczas na usługi 
farmakologiczne.

Radny Sasin Tadeusz poparł sugestie zgłoszoną przez gościa i dodał, iż wolałby, 
aby lokal ten był zagospodarowany na usługi stomatologiczne, niż na poradnie.

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia zapoznała się ze sprawą i stanowiskiem 

4



przedstawionym przez Pana doktora Michalczyka.

Opinia prawna dotycząca skargi z art. 227 Kodeksu postępowania 
administracyjnego na zaniedbanie i nienależyte wykonanie przez Burmistrza 
Tłuszcza nadzoru nad Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji z dnia 24 stycznia 
2012r. - załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Radny Szydlik stwierdził, iż na spotkaniu radnych z burmistrzem przed sesją 
zostało uzgodnione, że zostanie  zlecone sporządzenie opinii prawnej na 
zewnątrz, i 20 lutego 2012r. tak też się stało. W momencie, gdy burmistrzowie 
wiedzieli i mieli świadomość, że taka opinia powstała  pojawił się z ich strony 
pomysł, żeby ogłosić zapytanie na sporządzenie tej opinii, która była już gotowa 
(wg wcześniejszych ustaleń). Radny dodał, że Burmistrzowie mając 
świadomość, że opinia sporządzona przez radcę prawnego nie zatrudnionego w 
urzędzie wycofali się z uregulowania płatności za nią. Pan Robert Szydlik 
stwierdził, iż wiadomym faktem jest, że drobniejsze sprawy burmistrz z wolnej 
ręki zleca. Przygotowana i sporządzona opinia prawna została już opłacona z 
prywatnych środków radnych.

Komisja zapoznała się z  treścią pisma wystosowanego w dniu 12.03.2012r. 
przez Burmistrza Tłuszcza Pawła Marcina Bednarczyka do Przewodniczącego 
Rady Krzysztofa Gajcy w sprawie pisma z dnia 2 marca 2012r., które dotyczyło 
opinii prawnej w sprawie skargi z dnia 24.01.2012r. - załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

Po odczytaniu pisma Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia zwraca się do 
Burmistrza Tłuszcza, aby  przygotowana ww opinia prawna została opłacona z 
budżetu gminnego.

Pisma korespondencyjne:

1. Radni komisji zapoznali się z treścią pisma z dnia 4 marca 2012r. 
wystosowanego przez Radę Rodziców Zespołu Szkół im. Jana Korczaka w 
Jasienicy do Burmistrza Tłuszcza do wiadomości Rady Miejskiej w Tłuszczu – 
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Komisja po uważa, że Komisja Rewizyjna mogłaby zapoznać się z 
dokumentacją konkursową. Żaden z radnych Komisji Oświaty, nie został 
powołany do komisji konkursowej. 

2. Komisja zapoznała się z pismem z dnia 6 marca 2012r., nr 1249 
skierowanego do p.o. dyrektor Zespołu Szkół w Jasienicy przez Księdza 
Wojciecha Lemańskiego odnośnie ustosunkowania się autora do faktu, 
zwolnienia go z obowiązku świadczenia pracy w Zespole Szkół w Jasienicy – 
załącznik nr 3 do protokołu. Pismo zostało skierowane do wiadomości m.in. 
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.
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Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy poinformował radnych, iż na najbliższą 
Sesję zostaną przygotowane dwa projekty uchwał w związku ze skargami, które 
w ostatnim czasie wpłynęły do Urzędu Miejskiego i były związane z 
działalnością CKSiR.

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  2 kwietnia 2012r.  

o godz. 14.30.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 02.04.2012r.
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